

Portable LED UVC Sterilizing Lamp

便攜式手持LED UVC殺毒燈

Model: AS-L-BX

Features:

- Light and compact, portable
- One key disinfection, simple operation, fast anti-virus rate of 99.9% in 10 seconds, and the working time is 5 minutes, and the power is automatically cut off
- Built in gravity sensor, the light can be turned off automatically when the turning angle is greater than or equal to 90 ° to avoid the exposure to the skin and eyes
- It is suitable for disinfection and sterilization of cosmetics, keys, jewelry, watches, etc
- 輕便小巧,便攜隨行
- 一鍵消毒,操作簡單,10s快速殺毒,殺毒率高達99.9%,工作時長5分鐘自斷電
- 內置重力感應,翻轉≥90°燈光自動關閉,避免照射到皮膚和眼睛
- 適用於美妝用品,鑰匙,首飾,手錶等物品消毒殺菌







Specifications

Product Model 產品型號	AS-L-BX
Product Function 產品功能	Sterilization disinfection 殺菌消毒
Material 材質	ABS
Charging time 充電時間	1 H
Wavelength 波長	260~275nm
Working time 工作時間	5 minutes (self-power off) 5分鐘(自斷電)
Battery capacity 電池容量	400mA
Operation mode 操作方式	Button type 按鍵式
Disinfection time 消毒時間	10 ~ 300s
Size 尺寸	125 * 30 * 15 mm
Weight 重量	33g

Instructions

The distance from UVC lamp downward to disinfect articles is $15 \sim 20$ mm. Long down start key for 2 s, $10 \sim 300$ seconds can complete disinfection and sterilization. The product has gravity induction design, tilt > 90 $^{\circ}$ and automatically turn off ultraviolet light. It is powered off after 5 minutes,

Warning: 1) it is forbidden to irradiate human skin and eyes or other animals with ultraviolet lamp. 2) When holding the disinfection lamp, hold the two sides of the product with your fingers. Do not hold the product in the palm to prevent UV damage to the finger skin.

將UVC燈朝下距離需消毒物品15~20mm,長下啟動鍵2s 開啟, 10~300秒可完成消毒殺菌工作,產品具有重力感應設計,傾斜 >90°,自動閉紫外光再次長按啟動鍵2s關閉。開啟5分鐘後自斷電,

警告:1)禁止用紫外線燈照射人體皮膚和眼睛或其他動物。2)手持 消毒燈時,用手指拿捏產品兩側,不可將產品握於掌心,防止紫外線 對手指皮膚造成損傷。